
Ees$ Vehklemisliidu juhatuse koosoleku protokoll 
 
Eesti Vehklemisliidu juhatuse koosolek toimus reedel, 05. aprillil 2024 algusega kell 12:00 
alaliidu ruumides aadressil Kadaka tee 63, 12915, Tallinn ja internetis Microsoft Teamsi 
vahendusel. 
 
Koosolekul osalesid juhatuse liikmed: Peeter Järvelaid, Meelis Loit, Andres Lipstok, Jevgeni 
Karavajev, Raido Mägi, Peeter Nelis, Irina Embrich 
 
Kutsutud: Kaido Kaaberma 
 
Koosolekut juhatas Eesti Vehklemisliidu president Peeter Järvelaid 
 
Päevakord: 
 

1. Naiskonna ettevalmistus EM-iks (K.Kaaberma) 
2. EADSE uudised (A.Paalberg) 
3. EOK toetuste uuendused (A.Paalberg) 
4. Ülevaade hetkeseisust, 2023 aasta eelarve täitmisest (A.Paalberg) 
5. Jooksvad ja koosoleku tõstatatud küsimused ning juhatusele esitatud taotlused 

 
 
 
Koosoleku käik: 
 

Päevakorra punkt #1 Naiskonna e3evalmistus EM-iks (K.Kaaberma) 
 
Naiskonna peatreener Kaido Kaaberma andis ülevaate naiskonna EM-i ettevalmistusplaanidest 
(ettevalmistuslaagrid, võistlused). Käesoleval hooajal on naiskonnal jäänud veel kaks võistlust 
MK etapp Sharjah (Araabia Ühendemiraadid) 17.05.-18.05.2024 ja EM Baselis (Šveits) 18.06.-
21.06.2024.  
 
Juhatus võttis informatsiooni teadmiseks ja ning peale peatreeneri lahkumist toimus arutelu 
naiskonna teemadel. 
 
Juhatus märkis, et Nanjingis toimunud MK etapiga sai läbi naiste epee olümpiatsükkel. Meeste 
olümpiatsükkel lõpeb tsooniturniiriga Luksemburgis (26.-28.04.2024). 
 
Eesti vehklemine on Pariisi olümpial esindatud Nelli Differti näol kes kvalifitseerus olümpiale 
individuaalselt kohandatud maailma edetabeli põhjal. Naiskond olümpiale ei kvalifitseerunud. 
 
Koos olümpiatsükli lõppemisega lõppes ka EOK tippspordimisjoni poolt olümpiatsükli lõpuni 
määratud B taseme toetus. EOK tippspordi komisjon on teinud uue otsuse ning määranud 
naiskonna tulemuste eest sportlastele C taseme (ainult ettevalmistusraha). See toetus 
võimaldab naiskonnal viia läbi ettevalmistus EM-iks. 
 



Juhatus arutles naiskonna olemasolevate finantsiliste võimalusteste, peatreeneri poolt esitatud 
EM-i ettevalmistusplaanide, finantsvahendite võimalikult otstarbekast kasutamise ja tulemusliku 
ettevalmistuse üle EM-iks.  
 
Juhatus leidis, et peale olümpiatsükli lõppemist on naiskonna käesoleva hooaja peaeesmärgiks 
EM. Selle tulemuse põhjal otsustab/määrab EOK tippspordikomisjon sügisel naiskonna 
finantseerimise järgmiseks hooajaks. 
 
Cali GP etapp toimub Kolumbias (ajavahe 8 tundi) ning on liiga lähedal viimasele naiskondlikule 
MK etapil Sharjahis. Käesoleval hooajal ei finantseerita GP etappidel osalemist naiskonna 
eelarvest ning nendel osalemine on sportlase enda otsustada. Arvestades, et Cali GP etapp 
toimub koondise ettevalmistusplaanide suhtes ebasobival ajal otsustas juhatus konsensuslikult: 
 
Cali GP etapp ei anna Ees. edetabeli punkte kuna segab e4evalmistust võistkondlikuks MK 
etapiks. 
 
Juhatus luges vajalikuks juhtida tähelepanu ühisettevalmistuses osalemise kohustuslikkusele 
koondisesse pääsemisel (avatud treenerite töörühma protokoll 30.08.2018). Juhatus kohustas 
peatreeneri esitama üksiasjaliku ettevalmistuskava 2 nädala jooksul (19.04.2024) ja 
informeerima koondise kanditaate. 
 
Juhatuse kinnitab EM-il osaleva naiskonna koosseisu hiljemalt 31. mai 2024. 
 
Juhatus otsustas konsensuslikult, et hooaja lõpuni on naiskonna peatreener Kaido Kaaberma. 
Järgmist hooaega puudutavad otsused langetatakse peale EM-i kui on selgunud naiskonna 
finantseerimine. 
 

Päevakorra punkt #2 EADSE uudised 
 
Peasekretär andis edasi Eesti Vehklemisliidule teadaoleva info ja ülevaate EADSE menetlusest. 
Juhatus arutas ja kinnitas Eesti Vehklemisliidu seisukoha EADSE distsiplinaarkolleegiumil 
esitamiseks.  
 
 

Päevakorra punkt #3 EOK toetuste uuendused 
 
Naiskonda puudutavad toetused arutati läbi päevakorrapunkti #1 arutelu käigus (B taseme 
toetuselt C taseme toetusele üleviimine).  
 
Peasekretär andis ülevaate Team Estonia noortetoetuste planeeritavatest muudatustest: 
keskendumine vanusegrupile 19-23 (gümnaasiumi lõpetanud), sportlaste arvu vähendamine ja 
toetuste suurendamine.  
 

Päevakorra punkt #5 juhatusele esitatud taotlused 
 



Juhatusele esitati taotlus lastevanemate kogu moodustamiseks ning selle esindajale õiguse 
andmiseks osalemaks treenerite nõukogu ja juhatuse koosolekutel. 
 
Juhatus otsustas, et lastevanemate kogu idee on toetust väärt kuid see peab olema initsiatiiv 
altpool üles s.t. EVL ei hakka organiseerima ja korraldama lastevanemate kogu tööd. 
Vehklemisliit saab lastevanemate kogu selle loomisel toetada ruumiga koosolekute läbiviimiseks 
ning kutsuda kogu esindaja vastavalt vajadusele juhatuse koosolekule. 
 
 
 
Selleks hetkeks oli koosolek kestnud 2,5 tundi ning mitmed juhatuse liikmed pidid lahkuma, 
seetõttu otsustati ülejäänud teemade arutelu lükata järgmisele koosolekule  


